
Referat bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Nørresøhave onsdag d.17.1.2024 

Punkt Indhold  

1. Siden sidst   

2. Hængepartier Skiltene med P-zone (indkørsel/udkørsel) er endnu ikke sat op, men bolte og møtrikker 
er fundet.  
 
Nyt net til fodboldbanen – er der sat strips på? 
 
Vi skal have beskåret træerne mod syd i fællesarealet ud mod græsarealet – nabo til 
Hyrdebakken. Træer/grene hænger ud over græsset, så det er svært at slå græsset. –  
 

Skiltene sættes op, når frosten forsvinder. 
 
 
Der er endnu ikke kommet strips på. De sættes på til foråret. 
 
 
Fællesarealet er færdigbeskåret 

3. Forslaget om 
opsparingen til 
ny 
vejbelægning. 

 Henrik formulerer et punkt inkl. Beløb + Køreplan ved evt. klager osv. 
 til præsentation til generalforsamlingen 

4. Økonomi  
 

Kontingentet skal fra 2024 deles i tre: 
Grundejerforeningskontingent 
Bidrag til vejfonden 
Yousee 
 
Vi skal tage stilling til, hvilken type konto, pengene skal stå på.  
Ole kontakter banken og drøfter det med dem. 

5. Revas-skade på 
basketstativ 

 Intet nyt 

6. Fælles 
arrangementer 

Tour de Fennebakken 2025 – hvem er ansvarlige og datoen? 
Næste fællesspisning ??? 
Brætspilscafe – en gang i foråret. 
Fastelavn ??? 

Michael & Lotte, Steen & Ellen er arrangerer TDF næste år.  
Dato for næste fællesspisning 25.2 
Der er endnu ikke en dato for fastelavn 
Vi finder ud af det.  

7. GF 2024  Forslag til dato for generalforsamling tirsdag d.9.4 
Bestyrelsesmøde holdes onsdag d.20.3 hos Michael,  
hvorefter den endelige indkaldelse udsendes 
 
Michael rundsender en mail med dato + forespørgsel ift.  
Om der er nogen, der ønsker at indtræde i bestyrelsen ved Michaels 
udtræden. 

8. Evt.  Første container 4.4 og en uge frem 
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9. Næste møde  Onsdag d.20.3 

 


